
Lasy Państwowe pozostaną podległe Ministerstwu Środowiska

Dodano: 20.01.2021

Jak podała wyborcza.pl, Lasy Państwowe zostaną przeniesione do nowo powstałego działu "leśnictwo
i łowiectwo", ale ten zostanie w Ministerstwie Środowiska, a nie tak jak chcieli rządzący w
Ministerstwie Rolnictwa. Informacja na razie jest nieoficjalna.

 

 

Jest to kompromis zawarty pomiędzy Prezydentem RP, a rządem. Przypomnijmy - pierwsze plany
zakładały przeniesienie Lasów Państwowych do działu leśnictwo i łowiectwo, które znajdowało się
pod kuratelą  Ministerstwa Rolnictwa.  Andrzej  Duda zawetował  ustawę,  która  dopuszczała  taką
możliwość. Pisaliśmy o tym tutaj:
http://firmylesne.pl/lista/informacje/pokaz/prezydent_zawetowal_ustawe_dot_lasow_pastwowych,464
1

 

Prezydent, jeszcze zanim PiS przeforsował ten projekt, pisał w liście do liderów partii koalicyjnych i
do premiera: ""Proponowana zmiana idzie w przeciwnym kierunku do przyjętych założeń i powoduje
nakładanie  się  kompetencji  dwóch  ministrów,  co  doprowadzi  do  sporów  kompetencyjnych  i
negatywnie wpłynie na ochronę przyrody w Polsce".

http://firmylesne.pl/lista/lasy-panstwowe/pokaz/spotkanie_prezydent_-_premier_dot_min_przyszlosci_l
asow_pastwowych,4646
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14. stycznia doszło do spotkania Prezydenta i Premiera RP, a także przedstawicieli LP:

http://firmylesne.pl/lista/informacje/pokaz/spotkanie_ws_nowelizacji_ustawy_o_dzialach_administracj
i_rzadowej,4647

 

Pokłosiem  tego  spotkania  jest  podjęta  decyzja  o  przeniesieniu  Lasów  Państwowych  do  działu
leśnictwo  i  łowiectwo,  ale  pod  Ministerstwem Środowiska.  Jak  podaje  wyborcza.pl,  decyzja  ta
również zapobiegnie przeniesieniu podsekretarzy stanu do służby cywilnej na wyższe stanowiska, co
skutkowałoby przyznaniem podwyżek.

 

 

 

 

 

 

Komentarze (0)

Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.
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